

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE

Identificació de la sessió:

Data: 6 d'abril de 2017

Inici: 21:05 h

Fi: 22:30 h

Lloc : Unió Batllorienca

Caràcter de la sessió: ordinari

Assistents:

Presidenta : M. Helena Lagarda Planas

Vicepresidenta :	Anaïs Medina Terradas	particular
	Carme Luis Puig	particular
	Joaquim Pagès Oliver	particular
	Anna Oliver Torrent	particular
	Berta Martín Garcia	particular
	Jofre Jovellar Ortega	particular
	Jordi Gómez Barrero	particular
	Dídac Heredia	particular
	Lluís Prat Pineda	C.E. La Batllòria
	Rosa Forné Geli	patronat de la gent gran
	Joan Ridorsa Juhé	“ “

Secretària: Àngels Berenguer Puig

També assisteixen a la reunió tres persones de La Batllòria en qualitat de públic

Ha excusat l'assistència el Sr. Jordi Comajuan.

Ordre del dia:

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior
2. Informació de la presidenta
3. Informació de les comissions
4. Torn obert de paraula

Desenvolupament de la sessió:

La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l'esborrany de l'acta de la sessió anterior i si han de fer alguna observació.

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l'aprovació de la referida acta.

2. Informació de la presidenta

La Sra. presidenta explica que l'Ajuntament ha adreçat una carta als propietaris de la Roca Umbert demanant que es tanqui la propietat i així evitar que la canalla hi entri.

En aquest mateix sentit, es comenta la necessitat de segellar també la tapa existent a través de la qual es pot accedir a l'interior de l'edifici. Caldria fer-ho per evitar que algú prengui mal.

Tot seguit, la Sra. presidenta també comenta que algunes mares han demanat de posar una zona de picnic al parc de la A, a més de l'skatepark. Properament es farà una reunió tècnica per recollir idees i propostes en aquest sentit. Aniria bé que alguna persona del Consell també assistís a la reunió per poder aportaracions.

També comenta que el tancament de les pistes de l'Escola no han tingut el resultat esperat, hi continua havent el problema d'incivisme i de brutícia, sobretot durant el cap de setmana. De moment, s'ha demanat que els llums es tanquin a les 22 h. Pel que fa el tancament de l'equipament, fins ara s'havia tancat a les 20 h, però de cara al bon temps aquest horari potser és massa restrictiu.

S'ha proposat que els "superherois" en el marc de la campanya contra l'incivisme, visitin l'escola per fer una mica de pedagogia entre els alumnes i treballar conjuntament per aconseguir conscienciar la gent de la necessitat de mantenir els equipaments nets. Es faran cartells en què els mateixos alumnes demanin "No ens embruteu les pistes".

A continuació, la Sra. presidenta esmenta que el dia 13 de maig es farà la 3a caminada pels voltants de La Batllòria organitzada pel Sr. Josep M. Panareda i anima a tothom perquè s'hi apunti.

Pel que fa el camp de futbol, està previst que les obres comencin en breu. S'ha adjudicat el contracte i estem a l'espera de que l'empresa adjudicatària presenti la documentació administrativa requerida i el Pla de Seguretat i Salut per poder iniciar les obres.

3. Informació de les comissions

La Sra. Martín explica que s'estan preparant actes per Sant Jordi. Concretament, està previst fer un concurs de patates braves i un vermut, tot seguit. Ja s'ha demanat ajuda a la Núria Vall-llossera per fer el cartell i redactar les bases del concurs. Ens falta -diu- decidir quines persones faran de jurat. El premi serà un sopar per a dues persones al restaurant l'Estanc de La Batllòria. Hi haurà un photocall perquè la gent es pugui fer fotos durant l'acte.

Tot seguit, es comenta que queda pendent de decidir el tema de l'aparcament i la circulació del carrer de les Escoles. Després de parlar-ne, es decideix que sigui el mateix ajuntament qui faci l'actuació que més convingui, tenint en compte les necessitats de circulació, aparcament i seguretat.

Intervé el Sr. Pagès per apuntar que caldria una neteja més efectiva de les voreres. Hi ha alguns indrets del poble amb herbes molt altes.

A continuació, pren la paraula la Sra. Medina per explicar, en relació amb el suposat malestar de les entitats envers el Consell de Poble, que va parlar amb membres de l'entitat Batcolla per aclarir l'assumpte. Van manifestar el seu neguit pel fet de posar el logo del Consell de Poble en determinats actes en els quals no hi han participat. Demanen que si es posa el logo sigui perquè el Consell s'ha implicat en la organització de l'acte i n'han estat partícips. També demanen més proximitat amb la gent, que el Consell sigui més proactiu.

La Sra. presidenta comenta que ja tenim sobre la taula la proposta de Plafó informatiu de l'entrada del poble per donar-hi el vistiplau. Està previst posar-lo a la Pedra de la Pau.

També es faran tríptics informatius i comptarem amb la col·laboració dels comerciants, que aportaran 20€ cadascun per la despesa d'impressió.

Seguidament, es comenta que l'oficina del BBVA tancarà en breu i La Batllòria es quedarà sense cap oficina bancària. Es comenta la possibilitat de recollir firmes per demanar que almenys deixin operatiu el caixer automàtic.

4. Torn obert de paraula

Pren la paraula una persona del públic que proposar que es posi una placa commemorativa a la Pedra de la Pau en què es recordi el significat d'aquest nom i les persones que ho van fer possible. Cal tenir present - diu- tot el què s'ha aconseguit gràcies a la iniciativa popular. en aquest sentit, ella mateixa s'ofereix a fer la placa i a assumir-ne el cost.

També es demana endreçar una mica aquest espai, enjardinant-lo.

La Sra. presidenta demana que es faci un esborrany del projecte-proposta d'enjardinament per poder-lo traslladar a l'Ajuntament. En el cas de que no sigui possible assumir-ho des de l'Ajuntament, els membres del Consell s'ofereixen a fer-ho ells mateixos. Es recorda que el Consell de Poble disposa d'una partida pressupostària per fer front a despeses diverses i que podria servir en aquest cas.

Intervé el Sr. Gómez per comentar que va demanar al regidor de Seguretat Ciutadana que es possessin mesures de reducció de velocitat a la zona de Royal Park, concretament, bandes reductores i senyalització indicativa de límit de velocitat.

El Sr. Heredia apunta que també s'hauria de fer a la zona del Camí Ral.

La Sra. Martín diu que l'Ajuntament s'ha posat en contacte amb ella i amb la Sra. Rosa Forné per venir a fer una sonometria, en relació amb la queixa de soroll provinent de la C35.

El Sr. Jovellar pregunta com està el tema del Safareig i quan està previst que comencin les actuacions d'endreça de l'espai.

La Sra. presidenta explica que es farà una proposta amb la canalla que s'implicarà en el projecte de millora, per executar a finals de maig.

Es demana treure els bancs que queden just a sota dels balcons de la zona del Safareig i reubicar-los perquè no quedin tan propers als habitatges i així evitar les molèsties als veïns, sobretot durant les nits del cap de setmana en què s'hi aplega molt jovent.

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a les 22:30 hores i s'estén la present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta.

La secretària de la sessió
Àngels Berenguer Puig

Vist-i-plau
La presidenta del Consell de Poble
M. Helena Lagarda Planas